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Verdwijnen van ING en PostNL uit winkelcentrum Brouwhorst 
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Partij: SP 
  
Bijlage: 38 
Ingekomen brief griffie: 24 september 2012 
Antwoord college: 30 oktober 2012 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
De SP maakt zich al langer zorgen over het verdwijnen van voorzieningen uit de wijken. Bibliotheekfilialen 
zijn gesloten, banken hebben zich teruggetrokken en zelfstandige postkantoren zijn in heel Helmond niet 
meer te vinden. Daarvoor in de plaats zijn op sommige plaatsen agentschappen en balies teruggekomen, 
zoals in winkelcentrum Brouwhorst. Nu dreigen ook deze te verdwijnen ¹. Het voorzieningenniveau voor de 
wijken loopt daarmee nog verder terug, wat ook een bedreiging betekent voor de lokale ondernemers. Zij 
zullen hiermee ook te maken krijgen met een terugloop van klandizie en leegstand van winkels kunnen we 
op sommige plaatsen al duidelijk merken.  
Winkelcentrum Brouwhorst bedient twee wijken, Rijpelberg en Brouwhuis, met in totaal ruim 17.500 
inwoners: meer dan een fors dorp als bijvoorbeeld Asten. Wat de SP-fractie betreft moeten die inwoners 
kunnen rekenen op een levendig winkelcentrum met voldoende voorzieningen. Zij hebben daarom de 
volgende vragen aan het college:  
 
1. Was u op de hoogte van het feit dat ING en PostNL voornemens waren hun agentschap in de zaak van 

Gerrit & Klazien te sluiten? Zo nee, waarom niet?  
2. Zo ja, heeft u pogingen ondernomen om deze sluiting te voorkomen? Zo nee, waarom niet?  
3. Weet u of PostNL en / of ING voornemens hebben om een balie elders in het winkelcentrum onder te 

brengen, bijvoorbeeld bij een supermarkt, conform hun wens om te vestigen in een winkel met ruimere 
openingstijden?  

4. Deelt u onze zorg dat deze verschraling van het niveau van voorzieningen niet goed is voor de 
ontwikkeling van het winkelcentrum en negatieve gevolgen kan hebben voor de omzet en het bestaan 
van de lokale ondernemers? Kunt u uw antwoord toelichten?  

5. Bent u bereid om in gesprek te gaan met ING en PostNL, met als doel om de door hen geboden 
diensten te behouden voor het winkelcentrum en de inwoners van de wijken Rijpelberg en Brouwhuis? 
Zo ja, wilt u ons op de hoogte houden van de ontwikkelingen? Zo nee, waarom niet?  

 
Namens de SP-fractie, 
Erik de Vries 
fractievoorzitter SP Helmond 
 
¹ Eindhovens Dagblad, 22 september 2012 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
1. Wij waren hiervan op de hoogte. 
2. Nee, vooralsnog niet omdat er destijds nog onderhandelingen tussen private partijen gaande waren. 
3. Post.NL opent een vestiging in een supermarkt in Brouwhorst en Rijpelberg. Dit betekent een uitbreiding 

van het aantal vestigingspunten met bovendien ruimere openingstijden. Voor ING is dat ons 
(vooralsnog) onbekend. 

4. Verschraling van het voorzieningenniveau is ongewenst maar vaak onontkoombaar door de 
schaalvergroting in de branche en structurele ontwikkelingen als internetbankieren. Bovendien kunnen 
wij als gemeente bedrijven niet dwingen om filiaalvestigingen open te houden of dwingende maatregelen 
nemen om sluiting tegen te gaan. 
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5. Met ING zullen wij een gesprek aangaan en u op de hoogte houden hiervan. Maar nogmaals wij kunnen 
in deze niets afdwingen als gemeente. 

Hopende u hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
de burgemeester,  de secretaris, 
drs. A.A.M. Jacobs  A.A.M. Marneffe RA 
 


